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PRO Värmdös styrelsemöte per capsulam den 19 november 2020  

Närvarande Tore Axelsson, ordförande 

 Anna-Lena Lundmark, kassör 

 Bo Svenson 

 Solveig Mattsson Palmqvist 

 Bo Hertz 

 Anita af Ekenstam  

 Anny Axelsson Lidell, sekr. 

 

På grund av att smittspridningen av Corona nu ökar igen och att vi 

uppmanas att inte träffas inomhus ringde ordförande runt till styrelsens 

ledamöter och ställde de aktuella frågorna . 

Budgetmötet med medlemmarna ställdes in och vi skickade ut 

Verksamhetsplan och budgetförslag till samtliga medlemmar och bad om 

svar senast idag. 

Verksamhetsplanen och budget 

Frågan var om vi ska höja vår medlemsavgift från 45 kr till 60 kr per år. 

En medlem var negativ och tyckte inte att vi ska höja eftersom all 

verksamhet är inställd. 

Från ca 10 medlemmar har vi fått ett positivt svar om att höja. 

Styrelsen beslöt att PRO Värmdö höjer sin medlemsavgift till 60 kr. 

Guldkanten 

I en motion från oss, PRO Värmdö och PRO Gustavsberg-Ingarö var 

föreslaget att vi betalar medlemsavgiften för samtliga medlemmar till 

Guldkanten. Flera positiva svar har vi fått på det och ett negativt. Här 

avvaktar vi vad Guldkanten kommer fram till. De håller på att titta på 

förslaget med hjälp av en jurist. 

Nytryckning av kuvert 

Vi har tagit in offerter på tryckning av kuvert från PRO och ifrån 

Tryckeriet i Gustavsberg, IngvarUlf.  

Styrelsen beslöt att anlita IngvarUlf som var ca 170 kr dyrare. Styrelsen 

var enig om att vi vill använda oss av det lokala företaget. 

    Vid pennan 

 

Anny Axelsson Lidell Tore Axelsson 

 Ordförande 


